
Zápis

z 12. zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja,

konaného dne 4. 2. 2020, od 18:00 hodin.

Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja (dále též jako „zastupitelstvo") bylo zahájeno

v 18: 05 hodin starostou městské části Ing. Tomášem Bryknarem („dále jako „předsedající").

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace o svolání zasedání

byla na úřední desce Úřadu městské části Praha-Troja zveřejněna v souladu se zákonem po dobu

nejméně 7 dní, a to od 28. 1. 2020 do 5. 2. 2020. Současně byla zveřejněna na „elektronické

úřední desce“.

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1)

konstatoval, že přítomno je 9 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů

zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné.

***

Určení ověřovatelů

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu pana Mgr. Filipa Hájka a pana JUDr. Petra Hostaše

Předsedající dále navrhl za členy návrhového výboru paní Kláru Foitlovou a paní Ing. Jindřišku

Karlíkovou

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo městské části Praha—Troja

a) určuje ověřovateli zápisu pana Mgr. Filipa Hájka a pana JUDr. Petra Hostaše

b) volí členy návrhového výboru paní Kláru Foitlovou a paní Ing. Jindřišku Karlíkovou

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 67 bylo schváleno.

***

Proti poslednímu zápisu nebyly vzneseny žádné námitky a zápis se považuje za schválený.

* * *

Schválení programu:

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu.

K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na doplnění.

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo městské části Praha-Troja schvaluje následující program zasedání:

1. Zahájení

2 Rozhodnutío odměnách za výkon funkcí neuvo/něných členů zastupitelstva

3. Informace starosty

4 Diskuze, závěr

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti0 Zdrželiseo

Usnesení č. 68 bylo schváleno.

* * *



Bod 2 - Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů

zastupitelstva

Paní Marková seznámila s návrhem novely nařízení vlády č. 318/2017 Sb., kterým byly navýšeny

odměny neuvolněným členům zastupitelstva o 10 % oproti roku 2019. Paní Karlíková se zeptala,

zda rozpočet městské části na rok 2020 bude toto navýšení umožnovat, zda toto navýšení je

hrazeno z prostředků, které městská část dostává z rozpočtu hlavního města Prahy. Pan starosta

i paní Marková potvrdili, že v připravovaném návrhu rozpočtu MČ je s navýšením odměn

počítáno, protože prostředky z rozpočtu hl.m.Prahy jsou také každoročně vyšší.

Do diskuze se nikdo další nepřihlásil, proto pan starosta vyzval návrhový výbor k přečtení návrhu

usnesení.

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha—Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu ke stanoven/odměn neuvolněným členům zastupitelstva městské části Praha—

Troja od 1.1.2020

b) s t a n o v uj e

ve smyslu § 89 odst.1 písm. c) a § 87 odst. 4 písm. b) zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě

Praze, v platném znění a nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev ÚSC,

ve zněnínařízení vlády č. 338/2019 Sb., neuvolněným členům Zastupitelstva městské části Praha—

Troja měsíční odměnu dle přílohy č. 1 tohoto usnesenís účinností od 5.2.2020 a náhradníkům na

uprázdněný mandát člena zastupitelstva městské části Praha-Troja ode dne složení slibu.

V případě budoucích změn v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne

zvolení do příslušné funkce.

c) u k l á d á

tajemnici úřadu městské části realizovat uvedené usnesení

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 69 bylo schváleno.

***

Bod 3 - Informace starosty

. Informace k dopravě - pan starosta seznámil sjednáním, které se uskutečnilo se zástupci

MČ Praha 8 ke světelné závoře na křižovatce Lodžská x K Pazderkám. MČ Praha 8je nyní

zásadně proti této úpravě. V projektu byly navrženy intervaly, kdy svítí červené světlo a

kdy zelené, velmi tvrdé. Variantou je, že semafor nebude fungovat o víkendu. Z intervalu

50 vteřin, kdy 405 svítí červená a 10 s zelená, jsme ochotni jít na opačnou variantu.

V žádném případě nechceme ochromit dopravu. Chceme tím pouze docílit toho, aby část

kolony zůstala stát i nahoře. Žádáme, aby ulice Trojská u tramvaje byla obousměrná. Pan

náměstek Scheinherr se k tomu postavil tak, at' dopravní opatření vydá ÚMČ Praha 7.

Paní Foitlová se dotázala, zda světelná závora měla reagovat na hustotu dopravy

vTrojské ulici. Pan starosta vysvětluje, že to má být na zkoušku. Upravili jsme projekt

v časových intervalech a ten se bude posílat na Odbor dopravy ÚMČ Prahy 7 a Odbor

dopravy ÚMČ Prahy 8. Paní Pokorná — řeší někdo dopravu na severu Prahy koncepčně?

. Pan starosta také podal informaci k žádosti Magistrátu HMP, aby komunikace Trojská

byla zařazena do I. třídy komunikací. Na území Prahy 8 i Prahy 7 chtějí zařadit více



komunikací do vyšší třídy, aby si město mohlo rozhodovat samo. MČ Praha-Troja je

zásadně proti.

. Informace k Trojské lávce — měla by být dokončena do konce roku 2020 s tím, že fyzicky

by měla stát do koce srpna a potom by mělo probíhat předávání a kolaudace.

. Informace k dopravě Pod Havránkou na základě požadavku k umístění světelného

semaforu na křižovatku Trojská x Pod Havránkou. K realizaci rekonstrukce křižovatky

Trojská x Pod Havránkou bude MČ urgovat schůzku se zástupci PVS a.s..

Bod 4 — Diskuze, závěr

Paní Karlíková vznesla dotaz, zda došlo podle podnětu Kontrolního výboru ke zvýšení

nájemného vDSS. Pan starosta - situaci se zabývala Komise sociální a zdravotní a navrhla

zvýšené nájemné na úrovni nájemného hlavního města Prahy a budou osloveni současní

nájemci. U lidí, kteří se nenacházejí v horší sociální situaci, by se mělo zvážitjiné a vyšší nájemné

a bude se o něm diskutovat.

Paní Pokorná se dotazuje, zda bude mít MČ zájem o koupi pozemku Pod Havránkou, jak se

zmínila na minulém jednání. Pan starosta — požadovaná kupní cena je vysoko nad možnostmi

městské části jen proto, aby tam mohla být vyhlídka. Pan místostarosta — vTroji je více

strategických pozemků, kterými by se mohla zabývat Komise pro obecní majetek.

Pan starosta ukončil jednání v 18: 50 hod.

Přílohy zápisu:

1) Prezenční listina

Zápis byl vyhotoven dne: 4.2.2020

Zapisovatel: Ing. Irena Marková

Ověřovatelé: JUDr. Petr Hostaš

Mgr. Filip Hájek

Starosta:

 

Razítko obce:


